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Afdeling : bestuurssecretariaat   Verslag   5/2 D 
 
Betreft : resumé van de openbare vergadering Bladno.    –1- 
   van het algemeen bestuur, gehouden 
   op 5 juli 2019 bij de Indoor Skydive kopieën aan: 

te Roosendaal    aan- en afwezigen 
aangesloten 

         gemeenten 
 
Aanwezig namens de gemeente: 
Bergen op Zoom de heer B. Jacobs, wethouder 
Etten-Leur de heer M. van der Bijl, wethouder 
Halderberge de heer T.C. Melisse, wethouder 
Moerdijk de heer E. Schoneveld, wethouder (plv.) 
Roosendaal de heer M.A.C.M.J. van Ginderen, wethouder 
Rucphen de heer mr. M.J. de Bruijn, wethouder 
Steenbergen de heer drs. J. Krook, wethouder 
Woensdrecht de heer L.G.M. van der Beek, wethouder, voorzitter 
Zundert   de heer A.F. Zopfi, wethouder 
 
Aanwezig namens het dagelijks bestuur: 
    de heer P.A.C.M. van der Velden, lid DB 
             
Voorts aanwezig: de heer J.H.G. Koopman, algemeen directeur WVS 

de heer P.F.J.M. Havermans, secretaris WVS  
               
Afwezig m.k.:  de heer A.M. van Beers, lid DB 
   
 
1. Opening. 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Hij maakt 
melding van het bericht van verhindering.  
 
2. Resumé van de openbare vergadering van het algemeen bestuur op 8 april 
2019. 
 
Het resumé wordt, zonder beraadslagingen en hoofdelijke stemming, goedgekeurd 
en vastgesteld. 
 
3. Lijst van ingekomen en uitgegane stukken / mededelingen. 
 
De ingekomen brief wordt voor kennisgeving aangenomen. 
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4. Rapportage 1e kwartaal 2019 WVS-groep. 
 
De algemeen directeur licht toe dat de toegevoegde waarde iets achter loopt op het 
budget. Dit wordt veroorzaakt door de snellere afname van het aantal SW-mede-
werkers. De kosten daarentegen zijn ook lager. Tot en met mei 2019 is een positief 
resultaat geboekt van € 786k. Hier gaan nog wel de aangekondigde Cao ver-
hogingen voor het regulier (ambtelijk) en SW-personeel vanaf. Deze verhogingen 
kosten WVS bij benadering zo’n € 500k extra.  
 
De heer Zopfi (wethouder van Zundert) vraagt of in de kwartaalrapportage kan 
worden aangegeven hoe lang mensen hun betaalde baan op de reguliere markt 
behouden na doorstroom via een leerwerktraject.  
 
De algemeen directeur deelt mede dat dit wordt gemonitord en dat hiervan verslag 
gedaan zal worden via de monitor ketensamenwerking. 
 
Het algemeen bestuur besluit hierna, zonder stemming, de kwartaalrapportage vast 
te stellen.  
 
5. Voorstel tot vaststelling van de jaarrekening 2018 WVS-groep. 
 
De voorzitter stelt de jaarrekening 2018 aan de orde. Hij merkt op dat WVS in 2018 
een goed financieel resultaat heeft geboekt. Dit werd overigens vooral veroorzaakt 
door enkele financiële meevallers. 
 
De algemeen directeur licht toe dat deze meevallers net zo goed tegenvallers 
hadden kunnen zijn. WVS heeft hier zelf vrijwel geen enkele invloed op. 
 
De heer Zopfi (wethouder van Zundert) merkt op dat er een trend zichtbaar is dat 
verbonden partijen positieve resultaten zelf willen bestemmen. De raad van Zundert 
heeft gevraagd of de Nota verbonden partijen niet zuiverder gehanteerd dient te 
worden, aldus spreker. Eventuele positieve resultaten dienen dan terug te vloeien 
aan de deelnemende gemeenten, zo vervolgt hij. 
 
De heer Van der Bijl (wethouder van Etten-Leur) sluit zich bij deze woorden aan. In 
de raad van Etten-Leur zijn soortgelijke opmerkingen gemaakt. 
 
De voorzitter antwoordt dat na een uitgebreide discussie besloten is om de algemene 
reserve van WVS iets op te hogen naar € 2,5 miljoen. Dat is overigens maar een 
fractie van de totale exploitatie, aldus spreker. Daarnaast wordt voorgesteld om 2 
bestemmingsreserves te vormen, zo vervolgt hij.  
 
De heer Zopfi (wethouder van Zundert) merkt op dat het volgens hem verstandiger is 
om dergelijke uitgaven te regelen via de begroting en niet via bestemmingsreserves. 
 
De heer Krook (wethouder van Steenbergen) deelt mede dat de gemeentebegro-
tingen meer onder druk komen te staan. Het is dan ook logisch dat de raden hier 
kritischer op worden. 
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De algemeen directeur licht toe dat het de eerste keer is dat WVS een voorstel doet 
om bestemmingsreserves te creëren. Dit is eenmalig, aldus spreker. 
 
De heer Schoneveld (wethouder van Moerdijk) vindt dit acceptabel. Hij is van mening 
dat de bestuurders ook achter WVS moeten durven staan. 
 
De heer Zopfi (wethouder van Zundert) merkt op dat hij niet tegen de voorgestelde 
bestemmingsreserves is. Hij wil wel een signaal afgeven. 
 
Het algemeen bestuur besluit hierna, zonder hoofdelijke stemming, conform het 
voorstel van het dagelijks bestuur. 
 
6. Voorstel tot vaststelling van de begroting 2020 en meerjarenraming t/m 2023 
WVS-groep. 
 
De voorzitter stelt de begroting 2020 en de meerjarenraming t/m 2023 aan de orde. 
 
De heer De Bruijn (wethouder van Rucphen) deelt mede dat vanuit de gemeente 
Rucphen een brief is gestuurd aan alle raden van de deelnemende gemeenten om 
aandacht te vragen voor een aanpassing van de berekeningssystematiek van de 
gemeentelijke bijdragen voor de uitvoering van de nieuwe taken van WVS als 
leerwerkbedrijf. 
 
De heer Van der Bijl (wethouder van Etten-Leur) merkt op dat in de raad van Etten-
Leur een motie is aangenomen teneinde te bewerkstelligen dat een bezuinigings-
operatie wordt uitgevoerd op de begrotingen van de verbonden partijen. Hij 
overhandigt de motie aan de secretaris. De motie is als bijlage aan dit verslag 
toegevoegd (./.). 
 
Het algemeen bestuur besluit na ampele overwegingen aan de raad van Etten-Leur 
te antwoorden dat WVS al jarenlang een zeer stringent beleid voert voor wat betreft 
kostenreductie en –besparing en dat uit een door het ministerie ingesteld onderzoek 
door Berenschot is gebleken dat WVS in de top 5 staat van SW-bedrijven met de 
relatief laagste bedrijfskosten. Daarnaast bestaat het overgrote deel van de begroting 
van WVS uit (SW-) salariskosten die WVS niet kan beïnvloeden. 
 
Het algemeen bestuur besluit hierna, zonder hoofdelijke stemming, conform het 
voorstel van het dagelijks bestuur tot vaststelling van de begroting 2020 en de 
meerjarenraming t/m 2023. Tevens besluit het algemeen bestuur tot vaststelling van 
de reactie op de zienswijzen, conform het voorstel van het dagelijks bestuur. 
 
7. Voorstel tot vaststelling van de voortgangsrapportage archiefbeheer 2018. 
 
Het algemeen bestuur besluit, zonder beraadslagingen en hoofdelijke stemming, 
conform het voorstel van het dagelijks bestuur. 
 
8. Voorstel tot wijziging van het Mandaatstatuut WVS. 
 
Het algemeen bestuur besluit, zonder beraadslagingen en hoofdelijke stemming, 
conform het voorstel van het dagelijks bestuur. 
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9. Rondvraag. 
 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.  

 
10. Sluiting. 
 
De voorzitter sluit hierna de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun inbreng. 
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van het algemeen bestuur van WVS, 
gehouden op 7 oktober 2019.  
 

 

De secretaris,     De voorzitter, 
 
 
 
P.F.J.M. Havermans    L.G.M. van der Beek.  

   


